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Fråga till Ordf i Teknisk nämnd Börje Aronsson.

På Kommunfullmäktige 201 9- 10-2 1 behandlades an inlämnad motion angående belysning på
gång och cykelbanor och vägar, ärende Kf 160.
Ärendet var då berett och beslutat i Teknisk nämnd, och behandlat i Kommunstyrelsen.
Vid behandling i Fullmäktige begärde Ordf i TN Börje Aronsson återremiss av ärendet, för
kompletterande beredning, åtenemissen vann bifall i Fullmäktige.

Då ärendet inte finns med i dagens dagordning och ingen tillkommande information till
Teknisk nämnd films i ärendet, uppstår ett antal frågetecken.
Såväl artiklar i lokal media och en nylig trygghetsundersökning pekar på angelägenhetsgraden
av tänd belysning för att öka tryggheten.
Även polismyndigheten framhåller god belysning som kanske den enskilt största åtgärden till
brottsprevention och upplevd trygghet.

a Var ärendet så bristfälligt berett i nämnden, att det nu helt måste tas om?

a Vad är status i nu pågående kompletterande beredning?

Mats Palm (S).
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